
Betskun eduskunnan kokous 26.9. klo 18, pieni juhlasali 

Paikalla: Alex, Leo (pj), Sella, Lara, Iiris, Juike, Jonna (sihteeri), Suvi (vierailija, poistui 18:55), Niklas 

(18:25 alkaen), Noora (18:25 alkaen) 

Kokous alkoi klo 18:02 

 

1. Kuulumiskierros 

- Mitä kuuluu tänään? 

 

2. Yhteisvastuukeräys 2024 

- Suvi Sillanpää tulee esittelemään yhteisvastuukeräystä. 

o Vuoden 2024 aiheena on nuorten tulevaisuuden mahdollisuuksien 

tukeminen. 

o Apua ja ideoita, miten rahaa kerätään 

➢ Esim. Mustikoiden poimintaa Sääksissä, kerätyt mustikat myytäisiin 

seurakunnan työntekijöille, varat yhteisvastuukeräykseen 

➢ Iskon välipalan yhteydessä (tai iskon aiheena) askartelua, jota 

myytäisiin yhteisvastuun hengessä 

➢ Isko-leirilläkin voisi tehdä jotain myyntiin 

o Ideoita, mihin Hyvinkään osuus kerätyistä rahoista menee 

➢ Esim. Kouluihin välipalaa tarjolle / tukea välipalalipukkeiden 

ostamiseen 

➢ “läksykerho” Betskuun, jossa tukea & auttaa kavereita läksyissä tai 

kokeisiin lukemisessa 

o Vuoden loppuun asti aikaa pohtia ideoita keräyksen kohteesta ja 

keräystavoista, sekä ehdotus keräyspäälliköstä. 

➢ Keräyspäälliköksi kiinnostuksen ilmaissut Terho (edellisessä 

kokouksessa) ja Sella. 

 

3. Edustuspaikat ja niiden kohtalo 

- Vaikuttajaryhmän edustus eri toimielimissä on jäänyt hoitamatta, ja valitettavasti ei 

enää ehdi tälle kaudelle. 

- Kirkkovaltuusto ke 11.10. klo 18.00 ja to 7.12. klo 18.00. Kirkonmäellä juhlasalissa, 

avoimia kaikille. Etukäteen toivottavaa ilmoittaa Virpille tai Tanjalle. 

 

4. Betskun eduskunnan some 

- 17.5. kokouksessa päätettiin, että Betskun eduskunnalle perustetaan oma 

Instagram-tili. 

- Jonna jakaa tunnukset tätä varten tehtyyn Gmail-tiliin edunvalvontavastaaville ja 

Instagramiin Betskun eduskunnan jäsenille. 

- Sovitaan yhteinen linjaus Betskun eduskunnan somekäyttäytymisestä. 

- Yhdessä pohdittuja linjauksia: 



o Tilin tunnuksia ei saa jakaa eteenpäin kenellekään vaikuttajaryhmän 

ulkopuoliselle. 

o Asiallinen, ei kiroilua 

o Ei henkilökohtaisia kuvia 

o Postaus tarkistutetaan laittamalla postaus whatsapp-ryhmään, johon 

vähintään yhden pitää reagoida, että onko postaus OK.  

o Yksityisviesteihin voidaan vastata, tilanteen mukaan. Viestin vastaus voidaan 

myös kysyä ryhmässä yleisesti. (Asiallinen vastaaminen, ei provokaatioita) 

o Ei seurata asiattomia tilejä tai sellaisia tilejä, jotka eivät ole arvojemme 

mukaisia. Tarkistetaan säännöllisin väliajoin, keitä seurataan. 

o Seurataan betskunet, Hyvinkään seurakunnan tilejä & seurakunnan 

työntekijöiden tilejä, tuttuja nuoria (jonkun vaikuttajaryhmän jäsenen pitää 

tunnistaa käyttäjä) 

Joulukuun kokouksessa tarkistetaan, miten linjaukset ovat toimineet. 

 

5. Betskun eduskunnan logo 

- Betskun Eduskunta tarvitsee erillisen logon, jotta Betskun eduskunnan toiminta 

erottuisi paremmin Hyvinkään seurakunnan nuorisotyön eli Betskun toiminnasta. 

- Koska Betskun eduskunta toimii Hyvinkään nuorten asialla ja ikään kuin Betskun alla, 

voitaisiin hyödyntää Betskun puulogoa, mutta vaihtaa väri, ja lisätä siihen tekstiksi 

Betskun Eduskunta. Väriehdotuksia mm. sininen, oranssi, punainen 

- Väriehdotusten pohjalta Jonna on tehnyt muutaman luonnosehdotuksen. 

o Yksimielisesti päätettiin, että Betskun eduskunnan logo on violetti. Logon 

teksti hiotaan seuraavassa kokouksessa. 

 

6. Vaikuttajaryhmien kokoontuminen Keravalla la 11.11. 

- Keravalla järjestetään kokoontuminen vaikuttajaryhmille, jotka kuuluvat Espoon 

hiippakuntaan. Sisältö ja tarkempi aikataulu on vielä tällä hetkellä tekeillä. 

- Onko kiinnostuneita lähtemään mukaan? 

o Leo, Alex (ehkä Niku, Lara, Noora) 

 

Muut asiat: 

- Kirkkovaltuuston puheenjohtaja Carita Lehto otti yhteyttä. Hän haluaisi tulla vierailemaan 

Betskun eduskunnan kokouksessa. 

- Katsottiin mistä löytyy Betskun eduskunnan kokousmuistiot (Hyvinkään seurakunnan 

nettisivut & linkki Betsku.netistä) 

- Seuraavaan kokoukseen nuija. 

 

7. Seuraavan kokoontumisen ajankohta 

- Sovitaan yhdessä, milloin vaikuttajaryhmä kokoontuu seuraavan kerran. 

o Laitetaan whatsapp-ryhmään äänestys kysely sopivasta päivämäärästä. 

 



Kokous päättyi klo 20:04 


